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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lantos Lajos Csaba, energiaügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Ön szerint elegendő, ha csak 2024-ben érkezhetnek 
források a víziközmű ágazatba?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Korábban  számtalan  alkalommal  fordultam már  a  kormányhoz  a  víziközmű  ágazat  problémáit
érintő kérdésekkel, javaslatokkal. Az mindannyiunk számára világos, hogy a jelenlegi helyzet az
ágazatot illetően tarthatatlan. Óriási, ezermilliárdos nagyságrendű a forráshiány, a meghibásodások
száma  az  elmúlt  10  évben  megduplázódott,  a  hálózati  veszteség  helyenként  meghaladja  a  20
százalékot, ráadásul a szektor komoly munkaerőhiánnyal is szembe kell, hogy nézzen.

Orbán  Viktor  miniszterelnök  a  Parlamentben  feltett  kérdésemre  adott  válaszában  nemrég  arról
beszélt, hogy 2024-ben lehet leghamarabb az ágazatot érintően jelentős forrásokra számítani.

Az Országgyűlés Fenntartható Fejlődés Bizottságának elnökeként megkeresését kaptam a Víz
Koalíciótól, akik arra kértek, hogy szakmai kérdéseikre képviselőként kérjek választ Öntől:

• Mi a véleménye a miniszterelnök kijelentéséről azzal kapcsolatban, hogy csak 2024-ben 
lehet az ágazatot érintő, központi költségvetésből származó forrásokra számítani? Ön 
szerint van még ennyi ideje az ágazatnak?

Válaszát előre is köszönöm!

Tisztelettel,

Dr. Keresztes László Lóránt

 


